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Wydzielanie  pakietów  obejmujących  tylko  maszynowe  pozyskanie  drewna,  to  jeden  z  tematów
spotkania gdańskich przedsiębiorców leśnych z przedstawicielami LP.
 
Spotkanie odbyło się 12 sierpnia. w siedzibie RDLP w Gdańsku.

 
Wśród przedsiębiorców leśnych dysponujących maszynami wielooperacyjnymi kształtuje się pogląd,
że firmy te powinny zajmować się jedynie pozyskaniem drewna pozostawiając wykonanie prac z
zagospodarowania lasu innym zakładom usług leśnych wyspecjalizowanym w tym zakresie.

Ci, którzy maszyn nie mają, nie podzielają tego poglądu. Uważają, że pakiety ?maszynowe? stawiają
w pozycji uprzywilejowanej firmy posiadające harwestery.

Zebrani  byli  jednak  zdania,  że  bezsprzecznie  istnieją  przesłanki  do  zwiększenia  możliwości
pozyskania drewna przy pomocy harwesterów również w użytkach przedrębnych i drzewostanach
różnogatunkowych.

Mechanizację nieco powstrzymuje fakt, że na terenie Borów Tucholskich gdzie istnieją najlepsze
warunki do pozyskania drewna przy pomocy harwesterów, stosunkowo jest także najwięcej  siły
roboczej w postaci pilarzy.
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Nie dodano jeszcze żadnego komentarza.

http://www.gdansk.lasy.gov.pl/centrum/aktualnosci/perspektywy-wykorzystania-harwesterow

